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REPUBLIKA  HRVATSKA 
ZAGREBAČKA ŽUPANIJA 
GRAD SAMOBOR 
Gradsko vijeće 
 
KLASA: 021-05/14-01/7 
URBROJ: 238-11-04/03-14-2 
 
Samobor, 14.11.2014. 
 

ZAPISNIK 
sa 13. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora, održane u četvrtak, 13. 
studenog 2014. godine u prostorijama Gradske vijećnice Grada Samobora, 
Trg kralja Tomislava 5, Samobor. 
 
 Započeto u 14.00 sati. 
 
 
NAZOČNI VIJEĆNICI:  Petra Babojelić, Miljenko Bišćan, Željko Bošković, Marinko 
Džepina, Damir Gorišek,  Maja Gračanin, Ivan Horvat, Vinko Jaklenec, Vinko Kovačić, 
Stjepan Kozlina, Boris Makarun, Željko Mataušić, Tomislav Pađan, Linda Rossini Gajšak, 
Zvjezdana Sečen, Jasenka Skendrović, Branimir Šiljak, Franjo Štefanić, Vjeran Štublin, 
Marko Tandarić, Anica Vraneković te naknadno pristigli: Andrija Noršić, Ivan Vlainić, 
Petar Krešimir Bušljeta  
 
IZOČNI VIJEĆNICI: Irena Kapor  
 
PROČELNICA: Ana Vlah  
 
OSTALI NAZOČNI: 
 
- Krešo Beljak, gradonačelnik Grada Samobora 
- Sanja Horvat Iveković, zamjenica gradonačelnika Grada Samobora 
- Željko Stanec, zamjenik gradonačelnika Grada Samobora 
- Zvonko Župančić, Željko Radovanić,  Valentina Horvat, Mario Anušić, Mladen Ogrinc,  

Hrvoje Frankić, Juro Horvat,  pročelnici upravnih tijela Grada Samobora 
- Romina Galović, predsjednica Savjeta mladih Grada Samobora 
- Zdravka Škugor Ferderbar, direktorica Turističke zajednice grada Samobora 
- Josip Petrić, viši referent za informatičke poslove u Uredu gradonačelnika 
 
 
 
Predstavnici medija. 
 
 
ZAPISNIČARKA: Nada Gorišek 
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BRANIMIR ŠILJAK - Pozvani ste na 13. sjednicu Gradskog vijeća koju sam sazvao 
na današnji dan u 14.00 sati, te prije otvaranja sjednice molim gđu Anu Vlah, pročelnicu 
Gradske službe Grada Samobora da prozivkom utvrdi nazočnost vijećnika. 

 
ANA VLAH - Pristupamo utvrđivanju nazočnosti na 13. sjednici prozivkom 

vijećnika. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Utvrđujem da je od 25 vijećnika na današnjoj sjednici 
nazočan 21 vijećnik, te konstatiram da postoji kvorum za održavanje sjednice i donošenje 
pravovaljanih odluka i zaključaka, te otvaram 13. sjednicu Gradskog vijeća Grada Samobora. 
 

Prije utvrđivanja dnevnog reda predlažem da verificiramo Zapisnik sa 12. sjednice 
Gradskog vijeća Grada Samobora održane 26.09.2014. godine.  

Pitam, da li tko od vijećnika ima primjedbe na Zapisnik sa 12. sjednice? 
 Ako nema primjedbi predlažem da se isti prihvati i verificira. 
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

I. 
Verificira se Zapisnik sa 12. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora održane 26. 

rujna  2014. godine u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
 

II. 
Tekst Zapisnika prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 
 
  

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na utvrđivanje Dnevnog reda sjednice.  
Uz poziv za današnju sjednicu primili ste Prijedlog dnevnog reda.  
Na temelju članka 138. stavka 4. predlažem da se s dnevnog reda skinu točke 18., 19. i 

20. te da točka 21. postane točka 18. 
        Pitam da li ima još prijedloga za izmjenu i dopunu dnevnog reda, ako nema pitam tko 
je za ovakav Prijedlog dnevnog reda 
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
usvojilo sljedeći 

DNEVNI RED 
 

1. Prijedlog III. izmjena i dopuna Proračuna Grada Samobora za 2014. godinu 
2. Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 

2014. godinu 
3. Prijedlog II. izmjena i dopuna Plana gradnje komunalnih vodnih građevina i Programa 

gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2014. 
godinu 

4. Prijedlog III. izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture u 
Gradu Samoboru za 2014. godinu 

5. Prijedlog II. izmjena i dopuna Programa gospodarenja i upravljanja gradskom 
imovinom i usmjeravanja prostornog razvoja Grada Samobora u 2014. godini 
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6. Prijedlog II. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u predškolskom odgoju Grada 
Samobora za 2014. godinu 

7. Prijedlog II. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 
2014. godinu 

8. Prijedlog II. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 
2014. godinu 

9. Prijedlog II. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu 
Grada Samobora za 2014. godinu 

10. Prijedlog II. izmjena i dopuna Programa poticanja razvoja malog gospodarstva i 
poljoprivrede na području Grada Samobora u 2014. godini 

11. Prijedlog II. izmjena i dopuna Plana rashoda za nabavu proizvedene dugotrajne 
imovine i dodatna ulaganja na nefinancijskoj imovini osnovnih škola Grada Samobora 
za 2014. godinu 

12. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu 
financiranja decentraliziranih funkcija osnovnih škola Grada Samobora u 2014. godini 

13. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju trgovačkog društva 
Komunalac d.o.o. Samobor 

14. Programsko i financijsko izvješće Turističke zajednice grada Samobora o organizaciji 
188. Samoborskog fašnika 

15. Prijedlog zaključka o odobravanju raspisivanja javnog natječaja za prodaju nekretnina 
u k.o. Samobor, kč. br. 4776/6, 4776/7, 4776/8 i 4776/9, oranica Banat 

16. Prijedlog zaključka o odobravanju sklapanja Ugovora o zamjeni nekretnina između 
Mihaele Barišić i Grada Samobora 

17. Prijedlog zaključka o ukidanju dijela javnog dobra u općoj uporabi - kč. br. 1716/2, 
k.o. Cerje  

18. Ostale informacije. 
 
 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora otvara "Aktualni sat" u kojem 
vijećnici mogu postavljati pitanja, tražiti obavijesti i davati prijedloge predsjedniku 
Gradskog vijeća, gradonačelniku, zamjenicima gradonačelnika, pročelnicima upravnih 
odjela Grada Samobora, a vezano za izvršavanje poslova i zadataka iz samoupravnog 
djelokruga Grada.  
 
 VJERAN ŠTUBLIN - Imam dva pitanja i jedan prijedlog. Prvo pitanje vezano je uz 
inicijativu stanara Dijanićeve ulice koje mi je stiglo mailom. Molim informaciju da li je 
moguće u toj ulici postaviti uspornike, odnosno da li je takva inicijativa došla do upravnog 
odjela i ako je da li je što po njoj postupano, te koja je procedura da se takva stvar odradi?  
 Drugo pitanje, zanima me informacija, s obzirom da je sada trenutno dosta aktualna 
situacija u medijima vezano uz situaciju u našem susjednom Gradu Zagrebu pritvaranje 
gradonačelnika i određenih ljudi iz Grada, a vezano između ostalog za ugovor s firmom Cezar 
d.o.o. Zanima me samo informacija, ne prejudiciram ništa, s obzirom da je Komunalac u 
petom mjesecu izvijestio da je sklopio ugovor na 1.350.000,00 kn upravo s tom firmom. 
Zanima me kako je prošao postupak te javne nabave, jer su zbog takvog postupka neki ljudi 
tamo zatvoreni, pa da li je taj postupak proveden sukladno zakonu? To me zanima kao 
informacija.  
 Treće, kao prijedlog na pretprošloj sjednici smo razgovarali vezano uz situaciju u NK 
Samobor i gradonačelnik me tada pozvao da se uključim u upravu kluba. Molim da me se 
informira na koji način se mogu uključiti u upravu? Želio bih pomoći svojim znanjem i 
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voljom, kao roditelj dvoje klinaca koji tamo treniraju nogomet da se uključim u rad Uprave 
NK Samobor. 
 
 Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora konstatira da je stigao vijećnik 
Andrija Noršić te su sada nazočna 22 vijećnika.  
 
 LINDA ROSSINI GAJŠAK - Imam dva pitanja i jednu zahvalu. Zahvaljujem se u 
ime stanovnika Lijevog Okićkog odvojka što se isti asfaltirao. Posebno zahvaljujem 
zamjeniku gradonačelnika Stanecu koji je s jednom dobrom komunikacijom na moje 
vijećničko pitanje na neki način malo umirio stanare da se radi uistinu o nekim opravdanim 
razlozima i nekim tehničkim stvarima koje su bile prepreka da se odvojak ne asfaltira prije, pa 
se zahvaljujem njemu i mjerodavnom komunalnom odjelu. 
 Dobila sam upite od roditelja učenika Područne škole u Mirovcu, a to je pitanje za 
zamjenika gradonačelnika Staneca, s obzirom da je on bio s njima na razgovoru. U kojem se 
pravcu razvijaju zahtjevi koje vam je iznijela osobno profesorica Maja Šikić, vezani za 
uređenje okoliša škole u vidu podrške za projekt botaničkog vrta za nastavu u prirodi, zaštitnu 
ogradu, kontejnere za otpad i kante za smeće? 

Drugo pitanje je za gosp. Frankića vezano za projekte Tehnopolisa. Hoće li se projekt 
ponovno prijaviti za novi natječaj koji ministarstvo raspisuje krajem godine, te možete li nam 
reći zašto projekt nije prošao na natječaju i koja su vam oni dali obrazloženja za isto? 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. gradonačelnika da odgovori na postavljena 

pitanja. 
 
KREŠO BELJAK - Odgovor na pitanje cijenjenog vijećnika gosp. Štublina, što se 

tiče Dijanićeve ulice, po mojim informacijama, a kontaktirao sam gosp. Župančića, nije došao 
nikakav službeni zahtjev.  

Uspornici prometa su inače dosta veliki problem, odnosno nisu problem oni nego je 
problem puno zahtjeva. Mi smo kao što znate imali tribine gradonačelnika u sva 44 mjesna 
odbora, a planiramo to proširiti naravno i na grad i vidjet ćemo kako će to ići, i gotovo da nije 
bili tribine na kojoj nije bio postavljen zahtjev za izgradnju uspornika prometa, barem tri tako 
je bilo rečeno. Tako da je to jedan veliki problem, pa vjerujem da niti ja a niti vi ne želimo da 
Samobor postane grad uspornika prometa. Dijanićeva ulica, meni je osobno žao ako su tamo 
problemi u prometu, ali sigurno nisu veći nego je to slučaj na Jelačićevoj, Mirnovečkoj, Ulici 
Petra Krešimira IV., Hrastinskoj  itd.. Dakle, na cijelom nizu naših prometnica isti problem, 
pa jedino mogu prozvati naše stanovnike, jednu manjinu koja neodgovorno upravlja svojim 
vozilima, na žalost prije nekoliko dana smo imali jedan tragični slučaj u pogibiji pješaka, da 
se koncentriraju i da pažljivo voze, a zamolit ću naravno i policiju da uspostave što veću 
kontrolu koliko se može. Uspornici prometa idu svojim tempom, ali tempom želja stanovnika 
jednostavno je nemoguće udovoljiti svima. Službeni zahtjev nije došao, ako dođe stavit ćemo 
ga u razmatranje. 

Odgovor na drugo pitanje, odnosno uz ugovor koji Komunalac d.o.o. ima s firmom 
Cezar, naravno čim je došlo do situacije u Gradu Zagrebu naravno da smo prvo to 
prekontrolirali, po mojim informacijama, iako ja nisam član Skupštine, sve je provedeno u 
skladu sa zakonom, nitko nikoga još nije pozvao na nikakve obavijesne razgovore. Na 
natječaj se javila jedna jedina tvrtka, i to je ta koja jest i potpisan je ugovor u skladu s onim 
što smo dobili kao naputak od strane ministarstva, odnosno sa zakonskim odredbama. Naime, 
bili smo prisiljeni ići u tu cijelu priču i vjerojatno isto kao i Grad Zagreb, jer nas je 
jednostavno ministarstvo na to prisililo. Da li je bilo kakvih problema? Mislim da nije, mislim 
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da ljudi u Komunalcu koji rade javnu nabavu da su napravili svoj posao kako se spada i to je 
to. 

Što se tiče Područne škole Mirnovec to ću moliti gosp. Staneca da odgovori, a odgovor 
u svezi Tehnopolisa dat će gosp. Frankić. 

 
ŽELJKO STANEC - Dat ću odgovor na postavljeno pitanje uvaženoj vijećnici gđi 

Lindi Rossini Gajšak. Točno je da je bilo na tribini u Mirnovcu, odnosno MO Mala i Velika 
Rakovici, zahtjev OŠ Bogumil Toni, odnosno PŠ Mirnovec za nekim aktivnostima koji bi se 
trebale napraviti oko dječjih igrališta, odnosno oko postavljanja te zaštitne mreže i 
postavljanje kontejnera za selekcioniranje komunalnog otpada negdje u blizini te škole. Što se 
tiče tih kontejnera mi imamo u programu te zelene otoke i jedan od glavnih preduvjeta je da 
se nađe ta lokacija i da naravno Grad Samobor, odnosno trgovačko društvo Komunalac 
postavi ta tri, odnosno četiri kontejnera ako ima mjesta jer smo uveli nove kontejnere za 
skupljanje tekstila. Što se tiče ograde oko samog dječjeg igrališta, odnosno te zaštitne mreže, 
pa i to je naravno moguće napraviti i staviti u program komunalnih aktivnosti u 2015. godini, 
taj sav materijal ne znam da li je Upravni odjel za društvene djelatnosti zaprimio od 
profesorice Maje Šikić. Znači je, ok, tako da je sve u redu s njezinim prijedlozima i naravno 
da ćemo mi kao što smo i prijašnjih godina u dogovoru s ravnateljicom OŠ Bogumila Tonija 
gdje je Grad Samobor izašao u susret i asfaltirao kompletno na novo dječje igralište, tako da 
se i kod ovih njezinih prijedloga izaći maksimalno u susret, naravno u onim financijskim 
okvirima koje Grad Samobor bude imao u 2015. godini. 

 
HRVOJE FRANKIĆ - Vezano uz projekt Mali tehnopolis Samobor, kao što vam je 

poznato, projekt je odbijen sa slabom ocjenom ministarstva, rečeno je da on ne bi kao takav 
povećao regionalnu konkurentnost i zapošljavanje. Mi imamo pripremljenu dokumentaciju, 
odluku Kolegija i gradonačelnika da se na projekt prilikom njegovog sljedećeg natječaja 
prijavimo. Očekujemo da bi objava tog natječaja bila negdje početkom 2015. godine i sve je 
za to spremno. 

 
VJERAN ŠTUBLIN - Zahvaljujem gradonačelniku na odgovoru i moram priznati da 

sam zadovoljan s odgovorom na postavljeno drugo pitanje. Uputit ću stanare Dijanićeve ulice 
da se obrate službeno Gradu, ali nisam dobio odgovor na upit vezano za NK Samobor. 

 
KREŠO BELJAK - Meni je izuzetno drago što se eto predstavnici opozicijskih 

stranaka uključuju u rad. Napravit ćemo sve u dogovoru s predsjednikom Kluba, mene 
iskreno nikada nije ni bilo tamo, da se uključiti i siguran sam da ćete i sa Županijske razine 
isto tako pomoći, pa mi je baš izuzetno drago. 

 
BORIS MAKARUN - Moje prvo pitanje vezano je uz dvorac Wagner. Znamo da je 

to najstariji park koji se u novije vrijeme, gotovo u centru grada, pretvorio u šikaru, leglo 
zmija i okupljalište narkomana. Premda znam da su tu nerazjašnjeni imovinsko-pravni odnosi 
ipak ću postaviti pitanje. Što Grad planira poduzeti da se barem jednom godišnje počisti i 
pokosi taj park, jer ovo kako sada izgleda je tragedija? 

Drugo pitanje vezano je uz postavljanje limitatora na potrošnju električne struje na 
rukometnom igralištu u Svetom Martinu, iako i u užoj okolici ima nekoliko igrališta koja 
imaju rasvjetu, ni na jednom nema limitatora. Pitam, zbog čega je to učinjeno i da li je to 
vezano uz predsjednika mjesnog odbora koji je iz HDZ-a, jer je dosta aktivan u radu i 
ponekad zna nastupiti onako kako se to nekima ne sviđa, pa  ako je to vezano uz njega onda je 
to jako žalosno? 
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ANICA VRANEKOVIĆ- Nemam nikakvog pitanja, jer sam umorna od pitanja, nego 
samo jednu obavijest, naravno vezano za Vidikovac. Konačno je 20. listopada 2014. godine 
napravljeno snimanje od geodete koji radi za Grad uz asistenciju policije i sudske ovršiteljice. 
Ništa se poslije toga nije promijenilo, prepreka, zapreka, nelegalni znak, lanac stoji i dalje, 
tako kako stoji pa to sada dajem kao informaciju. Bila sam na tribini i gosp. Stanec mi je 
rekao da to nije bilo pitanje za tribinu, usput moram reći da Mjesni odbor nije imao nikakvu 
reakciju na to. Dobro, to je samo informacija i nadam se da će to sada ići malo brže nego što 
je sada išlo, jer je godina dana iza nas i mi stvarno nemamo više strpljenja čekati i u takvim 
uvjetima živjeti. Ispričavam se ako sam uzela vrijeme, ali nama je to vrlo bitno i bilo tko od 
vas da živi u takvim uvjetima ili da barem netko iz Grada dođe pogledati kako to izgleda, te se 
nadamo da će to sada malo brže ići.   

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. gradonačelnika da odgovori na postavljena 

pitanja. 
 
KREŠO BELJAK - Park sekvoja, inače botanički vrt, nekada je ona kurija bila u 

vlasništvu nekog pomorca koji je onda i donio sve te sadnice. Imamo doista jedinstven park i 
nažalost sramota je naravno i za Grad Samobor i za vlasnike, što se dogodilo s tim, kratka 
priča vjerojatno znate, poznati jedan zagrebački poduzetnik privatnik, da sada ne spominjemo 
imena, kupio je to, pa založio, pa pobjegao, pa se vratio itd., itd. Privatno je to vlasništvo, 
nažalost, ne možemo puno tu napraviti. Inače kada bi mogli kontaktirati s vlasnicima doista 
sam siguran da bi imali jedan spektakularan park kakvog nema u Hrvatskoj. Eto, na žalost 
situacija je takva, pa ponavljam, na žalost nije samo taj park imamo ih još dosta, nekadašnji 
Dvorac Bistrac koji je u sličnoj situaciji. Imamo čak ponudu za Kuriju Mirnovec, da ju 
preuzmemo praktički besplatno ali ne znamo što bi s njom, jer to iziskuje jako puno troškova, 
a Grad Samobor tih sredstava nema. Vidjet ćemo u budućnosti što će se dešavati, možda 
promjeni vlasnika, jer je ono stvarno vrlo, vrlo kvalitetna pozicija pa se možda tamo nešto i 
pokrene. 

Odgovor na drugo pitanje ne znam da li je potrebno uopće ga davati jer mislim da je to 
čista provokacija. Predsjednik Mjesnog odbora je aktivan, on je jedini koji nije aktivan, to je 
jedini predsjednik mjesnog odbora, a ima ih 52, koji nije aktivan. Jedini je koji nije htio 
potpisati dokument o fiskalnoj odgovornosti, a što je zakonska obaveza, jer se pravi pametan i 
kaže ne budem ja ništa potpisivao. Što je to aktivno? To nije aktivno, on je najneaktivniji, 
jedini koji ništa ne radi. Priča s limitatorima je čista provokacija, a to gosp. Makarun jako 
dobro zna. To je čista provokacija, pa što bi mi postavljali limitatore sami sebi, pa što bi bili 
ludi. Elektra nas je prisilila na to i Elektra je postavila limitatore da bi plaćali zakup snage, a 
to gosp. Makarun jako dobro zna. Na moj pokušaj odgovora na tribini Mjesnog odbora došlo 
je skoro do fizičkog obračuna, vi ste nama ugradili limitatore jer smo mi iz HDZ-a. Molim 
vas lijepo, sami sebi bi limitatore išli ugrađivati tako da moramo plaćati zakup snage da bi 
imali javnu rasvjetu. Očito je to da to nekomu ništa ne znači, da Elektra je krenula nakon dugo 
niza godina puštanja i puštanja, nošenja vreća novaca premijeru koji je sada u zatvoru, a znate 
i sami kako je to išlo, krenula je sa štednjom tako da ugrađuju limitatore tamo gdje oni misle 
da bi trebalo. Morali smo platiti, između ostalog ovo Gradsko vijeće je bilo obaviješteno, 
350.000,00 kn za ono na Trgu Matice hrvatske da bi imali lunapark za vrijeme Fašnika. Nikad 
se to nije plaćalo došlo je u vrijeme najveće krize, 350.000,00 kn. Zar bi mi sami sebe išli 
limitatore ugrađivati? Ne znam da li se uopće isplati odgovarati na to pitanje. 

Ovo što se tiče Male Rakovice, meni je osobno žao što se to tako događa, pokušao sam 
osobno urgirati na gosp. Vranekovića a on je samo uz smijeh rekao to nije tvoj problem, pusti 
sve je u redu, sve je pod kontrolom. Pokušao sam ići ljudski, prijateljski, pa daj pusti, pa što ti 
to znači, itd., itd., ali očito je situacija takva kakva je. Žao mi je što je do toga došlo, moram 
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reći da to nije jedini slučaj da ne bi mislili da ste usamljeni, imamo, ako je netko gleda emisiju 
Što vas žulja, gotovo identičan slučaj u Cerju, imamo ih još posvuda, nekoga pusti, nekoga ne 
itd. To je isto rezultat nebrige državne uprave, prije svega jer zakonski nije riješeno da su sve 
prometnice automatski u vlasništvu lokalnih uprava ili bilo koga drugoga, onda tih problema 
ne bi bilo. Ovako je puno cesta napravljeno preko privatnog posjeda, nije se gledalo, za 
vrijeme bivše države znate kako se radilo, povučena je bila cesta, a koga je bilo briga za 
papire ili bilo što, tako kako je je i onda su tu sada naravno problemi. Žao mi je što je to tako 
mi smo napravili sve što smo mogli, a kako će završiti ja se nadam pozitivno po vas.  

 
BORIS MAKARUN - Gosp. gradonačelniče na znam zašto svaki puta na ovom 

Vijeću kada se neko pitanje postavi, a koje vam možda ne odgovara vama ili nekome, to se 
naziva provokacijom. Meni je drago da ste bili na tribini u Galgovu i kada ste vidjeli da te 
provokacije koja sam ja tu postavljao pitanja su život, i ovo je život, pa zašto ni na jednom 
igralištu nema limitatora osim na igralištu u Svetom Martinu, kao da tu jedino djeluje 
rukometni klub. Sigurno nisam to ja tražio nego rukometaši. Pitanje je postavljeno ispred 
rukometaša, a ne ispred predsjednika mjesnog odbora. 

 
KREŠO BELJAK - I sada budete rekli gosp. Makarun da nije provokacija, što 

moram ponoviti da nismo mi postavljali limitatore nego ih je postavljao HEP provitno našoj 
volji, pa nismo ludi da sami sebi izbijamo novce iz džepova. Stavili su limitatore da bi Grad 
Samobor morao zakupljivati dodatnu snagu, pa što ćemo raditi za HEP i sami sebi limitatore 
postavljati. Ako to ne možete shvatiti ja stvarno ne vidim o čemu bi više pričali, o čemu da 
pričamo onda. Ako to nije provokacija onda što je provokacija? To je isto kao da ja vas pitam 
zbog čega ste platiti kaznu za prometni prekršaj, pa niste sami sebi naplatili prekršaj, valjda ga 
je neko naplatio. I da ja sada uporno insistiram na tome i da vas pitam zašto ste gosp. 
Makarun platili kaznu za prometni prekršaj, a vi znate da vam je to napisala policija ili 
komunalno redarstvo, onda je to provokacija, nemojte se ljutiti jer samo provokacija može bit. 
Da smo mi ugrađivali to ili da smo mi molili ja bih reko OK, ali to je radio HEP protivno 
našoj volji i protivnoj našoj želji. Sada stvarno ne znam ako je to razina komunikacije dobro, 
OK, pa možete još jedanput izraziti nezadovoljstvo pa ću vam opet ponoviti. Evo, mogu još 
jedanput, limitatore je ugradila Hrvatska elektroprivreda, odnosno HEP. To su napravili i to 
će raditi svugdje, a zašto su krenuli u Sveti Martin ne znam. Žao mi je što niste napomenuli 
koliko Grad Samobor, odnosno Gradsko vijeće, odnosno ova uprava plaća Hrvatskoj pošti, toj 
jednoj hrvatskoj poštenoj firmi, da bi uopće opstao ured pošte u Svetom Martinu, to ste 
zaboravili i to nitko ne spominje, to je tako. Koliko je uloženo u OŠ Sveti Martin, što su ovi 
vijećnici isto dignuli ruke to se zaboravilo, pa doživimo na tribini vi niste u pet godina 
napravili ništa. Samo te dvije stvari sam rekao i drugo neću niti spominjati uopće. Što je to 
onda nego provokacija. 

 
BORIS MAKARUN - Neću se upuštati u ovakve niske dalje rasprave, već molim 

samo pitani odgovor.  
 
KREŠO BELJAK - Gosp. Makarun nećete dobiti pismeni odgovor, ja sam vam 

odgovorio, imat ćete Zapisnik pa si iz toga možete izrezati van pa ćete imati pisani odgovor. 
 
 
 
Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora zaključuje "Aktualni sat", te se 

prelazi na rad po usvojenom Dnevnom redu. 
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AD1.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na prvu točku dnevnog reda - Prijedlog III. 
izmjena i dopuna Proračuna Grada Samobora za 2014. godinu. 

Molim gosp. Željka Radovanića, pročelnika Upravnog odjela za financije da u ime 
predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 
 ŽELJKO RADOVANIĆ  Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu, te kao predlagatelj iznosi jednu izmjenu koja se 
pokazala jučer i danas, a to je pozicija 135 u Razdjelu Upravnog odjela za gospodarstvo - 
Ostale turističke manifestacije - ta navedena pozicija se smanjuje za 300.000,00 kn i ista 
iznosi 150.000,00 kn, a tih 300.000,00 kn se seli na slijedeću poziciju - Materijalni troškovi 
turističkih manifestacija koja sada ima 145.000,00 kn a s ovih 300.000,00 kn sada ima 
345.000,00 kn. To je izmjena s obzirom na materijale koje ste dobili, a razlog je u tome što je 
prošao Dan grada, prošao je Vatromet i prošle su sve one aktivnosti i treba platiti račun, a 
račun se ne može pozicionirati ovako kako je ovdje bilo predviđeno, jer je bilo predviđeno da 
to bude transfer Turističkoj zajednici, a ovako će Grad Samobor platiti račun.  
  
 

BRANIMIR ŠILJAK - Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu su 
provela sljedeća radna tijela:  

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 
- Odbor za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata 
- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 
- Odbor za poljoprivredu i šumarstvo 
- Odbor za turizam i ugostiteljstvo 
- Odbor za komunalne djelatnosti 
- Odbor za financije i proračun i 
- Odbor za statutarno-pravna pitanja 

 
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda, s time da Odbor za 
socijalnu skrb i zdravstvo nije održao sjednicu zbog nedostatka kvoruma. 
 
 Otvaram raspravu. 
 
 U RASPRAVI SU SUDJELOVALI: Vjeran Štublin, Linda Rossini Gajšak, Željko 
Radovanić, Zvonko Župančić, Mario Anušić, Boris Makarun, Juro Horvat, Marinko Džepina, 
Anica Vraneković. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ zaključujem 
raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog III. izmjena i dopuna Proračuna Grada Samobora za 
2014. godinu. 
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora sa 15 glasova "za" i 4 
glasu "protiv" donijelo je  
 

III. IZMJENE I DOPUNE PRORAČUNA 
 

Grada Samobora za 2014. godinu u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu, s time da 
se pozicija 135 u Razdjelu Upravnog odjela za gospodarstvo smanjuje za 300.000,00 kn i ista 
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iznosi 150.000,00 kn, a povećava se pozicija - Materijalni troškovi turističkih manifestacija i 
ista iznosi 345.000,00 kn. 

Tekst III. izmjena i dopuna Proračuna prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni 
dio. 
 
 
 
AD2.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na drugu točku dnevnog reda - Prijedlog Odluke o 
izmjenama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2014. godinu. 

Molim gosp. Željka Radovanića, pročelnika Upravnog odjela za financije da u ime 
predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 

ŽELJKO RADOVANIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje 
su vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu su 
provela sljedeća radna tijela:  

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 
- Odbor za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata 
- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 
- Odbor za poljoprivredu i šumarstvo 
- Odbor za turizam i ugostiteljstvo 
- Odbor za komunalne djelatnosti 
- Odbor za financije i proračun i 
- Odbor za statutarno-pravna pitanja 

 
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
 
 Otvaram raspravu. 

S obzirom da se nitko ne javlja za raspravu zaključujem raspravu i dajem na 
glasovanje Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 
2014. godinu. 
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora sa 16 glasova "za" i 4 
glasa "suzdržan" donijelo je sljedeću 
 

ODLUKU 
O IZMJENAMA ODLUKE O IZVRŠAVANJU 

PRORAČUNA GRADA SAMOBORA ZA 2014. GODINU 
 

Članak 1. 
U Odluci o izvršavanju proračuna Grada Samobora za 2014. godinu (Službene vijesti 

Grada Samobora br. 11/13, 3/14 i 6/14) u članku 19. stavku 6. iznos: „100.000,00“ zamjenjuje 
se iznosom „50.000,00“. 

 
Članak 2. 

Ova Odluka stupa na snagu dan nakon dana objave u Službenim vijestima Grada 
Samobora.  
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AD3.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na treću točku dnevnog reda - Prijedlog II. izmjena 
i dopuna Plana gradnje komunalnih vodnih građevina i Programa gradnje objekata i uređaja 
komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2014. godinu. 

Molim gosp. Zvonka Župančića, pročelnika Upravnog odjela za komunalne djelatnosti 
da se očituje u ime predlagatelja. 
 
 ZVONKO ŽUPANČIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu su 
provela sljedeća radna tijela:  

- Odbor za komunalne djelatnosti 
- Odbor za financije i proračun i 
- Odbor za statutarno-pravna pitanja 

 
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
  
 Otvaram raspravu. 
 
 VJERAN ŠTUBLIN - Zamolit ću neka pojašnjenja. U članku 1. ne štima zbroj kod 
Izvora financiranja u 2014. godini - Hrvatske vode VGO Gornja Sava, 30+30+20=80, a tu 
imamo ukupno 100. Ne znam da li nešto fali ili excel ne zbraja ili ovo nije excel pa mi to 
pojasnite. 
 Zanima me također, u članku 2. sufinanciranje izgradnje objekata Vodoopskrbe tu su 
neka sredstva planirana iz Proračuna Grada, nešto iz Hrvatskih voda, nastavak izgradnje nekih 
vodovoda, sekundarne vodoopskrbne mreže, koliko je do sada od toga odrađeno, odnosno 
utrošeno ako mi možete reći. 

Pojašnjenje ovog projekta Aglomeracija Samobor - Izrada studijsko-projektne 
dokumentacije za pripremu projekta za sufinanciranje fondova EU. Tu koliko vidim najveći 
dio je prihod Hrvatskih voda, znači ih tog izvora će se financirati. Zanima me do kuda je to 
došlo? Da li je to isto ono obrazloženje koje je dao pročelnik Radovanić da se mora planirati a 
vjerojatno se neće ostvariti. Također me zanima koliko je do sada izgrađeno u projektima 
izgradnje fekalne kanalizacije u naselju Jelenščak, Vrhovščak i Ulica grada Wirgesa od 
kolektora Perivoj do Ulice Sv. Helene. Planirano je 1.000.000,00 kn, a koliko je realizirano do 
sada? 
 
 BRANIMIR ŠILJAK - Molim pročelnika da odgovori na postavljena pitanja. 
  

ZVONKO ŽUPANČIĆ - Vaš upit na članak 1. u tom zbiru u tablici Sufinanciranje 
između Hrvatskih voda i Grada Samobora u ovom momentu vam ne mogu dati odgovor ali 
provjerit ću, jer na osnovu ove tablice ne mogu jer nemam drugih dokumenata kod sebe. 
Provjerit ću odmah. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim pročelnika da odgovori na druga postavljena pitanja. 

 
 ŽELJKO STANEC - Točno da su tu značajna sredstva planirana od strane Hrvatskih 
voda. Ovo sve što je bila obveza Grada, a to je fekalna kanalizacija izgrađena je u dužni od 
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500 metara (Sv. Helena). Znači taj stupac u sredini, to je sve što je bilo planirano od strane 
Grada i isto je i realizirano u 2014. godini. Također sve što je bilo planirano od Grada 
Samobora - izgradnja sekundarne mreže isto je bilo, jedini razlog ovog sufinanciranja od djela 
Hrvatskih voda, odnosno od dijela Vodoopskrbe i odvodnje Zagrebačkog holdinga tu je nešto 
štekalo. Od većih projekata napravljena je vodosprema na Anindolu i taj projekt je išao 
isključivo preko Vodoopskrbe i odvodnje Zagrebačkog holdinga, napravljeno je 1600 metara 
za naselje u Draganja Selu. To su te veće investicije bile koje su išle preko Hrvatskih voda. 
Moram napomenuti da Grad Samobor ili trgovačko društvo Odvodnja nije registrirano za 
razvoj vodovodne mreže na području grada Samobora, no međutim bez obzira na to prošle 
godine napravili smo cjevovod u dužini od 2 km za Mjesni odbor Slani Dol, odnosno za 
naselje Vratnik. To je što se tiče investicija odvodnje, odnosno izgradnje vodovoda na 
području grada Samobora.  

U ovaj zbroj sredstava sigurno je došlo do neke greške i naravno da je to 80.000,00 kn 
a ne 100.000,00 kn. To je greška, te moram napomenuti da u pripremi ovakvih materijala 
osobno uvijek govorim da se treba deset puta prekontrolirati, ne da dođe materijal pred 
gradske vijećnike s greškama. Upravo insistiram na tome, bolje deset puta stvar 
prekontrolirati nego da se događaju ovakve greške. 

 
VJERAN ŠTUBLIN - Tko radi taj griješi i ovo moje nemojte shvaćati kao 

sitničarenje, dapače. Ova kritika kolege Makaruna nije bila upućena djelatnicima Grada. Ja 
mislim da djelatnici Grada odrađuju jako dobro posao, iako se u javnosti gura priča da su 
neučinkoviti, spori, nesposobni itd., oni izvršavaju naloge gradske vlasti i njihovih šefova a 
oni su ti koji su odgovorni za njihov rad. Dakle, ako se upućuje kritika na neki segment 
poslovanja ovog Grada ne upućuje se djelatnicima Grada niti djelatnicima Komunalca, niti 
djelatnicima Odvodnje. Ja smatram da djelatnici rade dobro svoj posao, onoliko koliko ih 
gradska vlast i njihovi šefovi upućuju da ga rade. Tako da je ovo stvar koje će se ispraviti. 
 Ono što mene zanima u izradi fekalne kanalizacije Grad Samobor je svoj planirani 
iznos utrošio pa me zanima što je s Odvodnjom Samobor i gotovo 1.000.000,00 kn koje je 
bilo predviđeno da će se utrošiti za to. Da li je išta od toga realizirano? Je, u redu.  
 
 Predsjednik Gradskog vijeća konstatira da je stigao vijećnik Ivan Vlainić, te su 
sada nazočna 23 vijećnika. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ zaključujem 
raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog II. izmjena i dopuna Plana gradnje komunalnih 
vodnih građevina i Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture u Gradu 
Samoboru za 2014. godinu. 
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora sa 17 glasova "za" i 6 
glasova "suzdržan" donijelo  
 

II. IZMJENE I DOPUNE PLANA 
 

gradnje komunalnih vodnih građevina i Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture u Gradu Samoboru za 2014. godinu u tekstu kao što je dan u materijalima za 
sjednicu. 
 Tekst II. izmjena i dopuna Plana prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
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AD4.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na četvrtu točku dnevnog reda - Prijedlog III. 
izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2014. 
godinu. 

Molim gosp. Zvonka Župančića, pročelnika Upravnog odjela za komunalne djelatnosti 
da se očituje u ime predlagatelja. 
 

ZVONKO ŽUPANČIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu su 
provela sljedeća radna tijela:  

- Odbor za komunalne djelatnosti 
- Odbor za financije i proračun i 
- Odbor za statutarno-pravna pitanja 

 
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
  
 Otvaram raspravu. 

S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 
Prijedlog III. izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu 
Samoboru za 2014. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora sa 16 glasova "za" i 3 
glasa "suzdržan" donijelo je 
 

III. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 
 

 održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2014. godinu u tekstu kao što je 
dan u materijalima za sjednicu. 
 Tekst III. izmjena i dopuna Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni 
dio. 
 
 
 
AD5.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na petu točku dnevnog reda - Prijedlog II. izmjena 
i dopuna Programa gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja prostornog 
razvoja Grada Samobora u 2014. godini. 

Molim gosp. Maria Anušića, pročelnika Upravnog odjela za razvoj grada da u ime 
predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 
 MARIO ANUŠIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu su 
provela sljedeća radna tijela:  

- Odbor za financije i proračun i  
- Odbor za statutarno-pravna pitanja 
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te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 
Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog II. izmjena i dopuna Programa gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i 
usmjeravanja prostornog razvoja Grada Samobora u 2014. godini. 
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora sa 18 glasova "za" i 2 
glasa "suzdržan" donijelo je 
 

II. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 
 
gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja prostornog razvoja Grada 
Samobora u 2014. godini u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
 Tekst II. izmjena i dopuna Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni 
dio. 
 
 
 
AD6.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na šestu točku dnevnog reda - Prijedlog II. izmjena 
i dopuna Programa javnih potreba u predškolskom odgoju Grada Samobora za 2014. godinu. 

Molim gosp. Juru Horvata, pročelnika Upravnog odjela za društvene djelatnosti da u 
ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 
 JURO HORVAT - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu su 
provela sljedeća radna tijela:  

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež  
- Odbor za financije i proračun i  
- Odbor za statutarno-pravna pitanja 

 
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
 

Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog II. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u predškolskom odgoju Grada 
Samobora za 2014. godinu. 
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora sa 18 glasova "za" i  2 
glasa "suzdržan" donijelo je  
 

II. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 
 

javnih potreba u predškolskom odgoju Grada Samobora za 2014. godinu u tekstu kao što je 
dan u materijalima za sjednicu. 
 Tekst II. izmjena i dopuna Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni 
dio. 
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AD7.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na sedmu točku dnevnog reda - Prijedlog II. 
izmjena i dopuna Programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2014. godinu. 

Molim gosp. Juru Horvata, pročelnika Upravnog odjela za društvene djelatnosti da u 
ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 

JURO HORVAT - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu su 
provela sljedeća radna tijela:  

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež  
- Odbor za financije i proračun i  
- Odbor za statutarno-pravna pitanja 

 
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
 

Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog II. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2014. 
godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora sa 17 "za" i 2 glasa 
"suzdržan" donijelo je  
 

II. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 
 
 javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2014. godinu u tekstu kao što je dan u 
materijalima za sjednicu. 
 Tekst II. izmjena i dopuna Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni 
dio. 
 
 
 
AD8.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na osmu točku dnevnog reda - Prijedlog II. 
izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2014. godinu. 

Molim gosp. Juru Horvata, pročelnika Upravnog odjela za društvene djelatnosti da u 
ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 

JURO HORVAT - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu su 
provela sljedeća radna tijela:  

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež  
- Odbor za financije i proračun i  
- Odbor za statutarno-pravna pitanja 
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te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
 

Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog II. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2014. 
godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora sa 16 glasova "za" i 2 
glasa "suzdržan" donijelo je 
 

II. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 
 
javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2014. godinu u tekstu kao što je dan u 
materijalima za sjednicu. 
 Tekst II. izmjena i dopuna Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni 
dio. 
 
 
 
AD9.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na devetu točku dnevnog reda - Prijedlog II. 
izmjena i dopuna Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Samobora za 
2014. godinu. 

Molim gosp. Juru Horvata, pročelnika Upravnog odjela za društvene djelatnosti da u 
ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 

JURO HORVAT - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu su 
provela sljedeća radna tijela:  

- Odbor za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata  
- Odbor za financije i proračun i  
- Odbor za statutarno-pravna pitanja 

 
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda, s time da Odbor za 
socijalnu skrb i zdravstvo nije održao sjednicu zbog nedostatka kvoruma. 

 
Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko na javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog II. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada 
Samobora za 2014. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora sa 17 glasova "za" i 2 
glasa "suzdržan" donijelo je 
 

II. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 
 
javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Samobora za 2014. godinu u tekstu kao što 
je dan u materijalima za sjednicu. 
 Tekst II. izmjena i dopuna Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni 
dio. 
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AD10.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na desetu točku dnevnog reda - Prijedlog II. 
izmjena i dopuna Programa poticanja razvoja malog gospodarstva i poljoprivrede na području 
Grada Samobora u 2014. godini. 

Molim gosp. Hrvoja Frankića, pročelnika Upravnog odjela za gospodarstvo da u ime 
predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 
 HRVOJE FRANKIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu su 
provela sljedeća radna tijela:  

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 
- Odbor za poljoprivredu i šumarstvo 
- Odbor za turizam i ugostiteljstvo 
- Odbor za financije i proračun i 
- Odbor za statutarno-pravna pitanja 

 
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 
Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog II. izmjena i dopuna Programa poticanja razvoja malog gospodarstva i poljoprivrede 
na području Grada Samobora u 2014. godini. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora sa 16 glasova "za" i 3 
glasa "suzdržan" donijelo je 
 

II. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 
 
 poticanja razvoja malog gospodarstva i poljoprivrede na području Grada Samobora u 2014. 
godini u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
 Tekst II. izmjena i dopuna Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni 
dio. 
 
 
 
AD11.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na jedanaestu točku dnevnog reda - Prijedlog II. 
izmjena i dopuna Plana rashoda za nabavu proizvedene dugotrajne imovine i dodatna ulaganja 
na nefinancijskoj imovini osnovnih škola Grada Samobora za 2014. godinu. 

Molim gosp. Juru Horvata, pročelnika Upravnog odjela za društvene djelatnosti da u 
ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 
JURO HORVAT - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu su 
provela sljedeća radna tijela:  
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- Odbor za društvene djelatnosti 
- Odbor za financije i proračun i  
- Odbor za statutarno-pravna pitanja 

 
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 
Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog II. izmjena i dopuna Plana rashoda za nabavu proizvedene dugotrajne imovine i 
dodatna ulaganja na nefinancijskoj imovini osnovnih škola Grada Samobora za 2014. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora sa 17 glasova "za" i 2 
glasa "suzdržan" donijelo je 
 

II. IZMJENE I DOPUNE PLANA 
 

rashoda za nabavu proizvedene dugotrajne imovine i dodatna ulaganja na nefinancijskoj 
imovini osnovnih škola Grada Samobora za 2014. godinu u tekstu kao što je dan u 
materijalima za sjednicu. 
 Tekst II. izmjena i dopuna Plana prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
 
AD12.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na dvanaestu točku dnevnog reda - Prijedlog 
odluke o izmjenama i dopunama Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja 
decentraliziranih funkcija osnovnih škola Grada Samobora u 2014. godini. 

Molim gosp. Juru Horvata, pročelnika Upravnog odjela za društvene djelatnosti da u 
ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 

JURO HORVAT - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu su 
provela sljedeća radna tijela:  

- Odbor za društvene djelatnosti 
- Odbor za financije i proračun i  
- Odbor za statutarno-pravna pitanja 

 
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 
Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu 
financiranja decentraliziranih funkcija osnovnih škola Grada Samobora u 2014. godini. 
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora sa 16 glasova "za" i 2 
glasa "suzdržan" donijelo je 
 

ODLUKU O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE 
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o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija osnovnih škola Grada 
Samobora u 2014. godini u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
 Tekst Odluke o izmjenama i dopunama Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je 
sastavni dio. 
 
 
 
AD13.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na trinaestu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke 
o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju trgovačkog društva Komunalac d.o.o. Samobor. 

Molim pročelnicu Anu Vlah da iznese uvodno obrazloženje u ime predlagatelja, te da 
u ime Odbora za statutarno-pravna pitanja koji je raspravljao o ovoj točki dnevnog reda iznese 
zaključak Odbora. 
 
 ANA VLAH - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su vijećnici 
dobili u materijalima za sjednicu te čita mišljenje Odbora koje glasi: 

1. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju trgovačkog 
društva Komunalac d.o.o. Samobor pripremljen je, i postupak utvrđivanja 
proveden sukladno zakonskim propisima RH, Statutu i Poslovniku Gradskog 
vijeća Grada Samobora, s time da se Prijedlog odluke dopuni novim člankom 
2. kojim se mijenja članak 1. Odluke, na način da se riječi „Gradsko vijeće 
Grada Samobora“ zamijene riječima „Grad Samobor“, te da se članak 8. 
dopuni na način da se iza riječi osoba doda riječ „(direktora)“. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu odluke provede 
raspravu i isti usvoji u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 
 BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 

S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 
Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju trgovačkog društva 
Komunalac d.o.o. Samobor. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora sa 15 glasova "za" i 2 
glasa "suzdržan" donijelo je sljedeću 

ODLUKU 
 
o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju trgovačkog društva Komunalac d.o.o. Samobor 
u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
 Tekst Odluke o izmjenama i dopunama Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je 
sastavni dio. 
 
 
 
AD14.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na četrnaestu točku dnevnog reda - Programsko i 
financijsko izvješće Turističke zajednice grada Samobora o organizaciji 188. Samoborskog 
fašnika. 

Molim gosp. Hrvoja Frankića, pročelnika Upravnog odjela za gospodarstvo da u ime 
predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 
 HRVOJE FRANKIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
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BRANIMIR ŠILJAK - Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu su 

provela sljedeća radna tijela:  
- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 
- Odbor za turizam i ugostiteljstvo 
- Odbor za financije i proračun i 
- Odbor za statutarno-pravna pitanja 

 
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 
Otvaram raspravu. 
 
MARINKO DŽEPINA - Pohvale ovom izvještaju, te pohvale svim organizatorima 

188. Samoborskog fašnika. 
Moj prijedlog je da se u organizaciji sljedećih fašnika pojasne odgovarajući kriteriji 

vezano za nagrađivanje, jer mislim da je tu bilo malih sitnih nesporazuma između mjesnih 
odbora. Znači da se točno specificiraju nagrade, vrijednosti za sve ono što se ti ljudi u 
mjesnim odborima trude, organiziraju i ovdje nama svima predstavljaju, cijelom gradu a i 
šire. Još jednom čestitim na organizaciji 188. Samoborskog fašnika. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ zaključujem 

raspravu i dajem na glasovanje Programsko i financijsko izvješće Turističke zajednice grada 
Samobora o organizaciji 188. Samoborskog fašnika. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (19 
glasova "za") donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

I. 
Prihvaća se Programsko i financijsko izvješće Turističke zajednice grada Samobora o 

organizaciji 188. Samoborskog fašnika, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
 

II. 
Tekst Programskog i Financijskog izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je 

sastavni dio. 
 
 
 
AD15.)  

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na petnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog 
zaključka o odobravanju raspisivanja javnog natječaja za prodaju nekretnina u k.o. Samobor, 
kč. br. 4776/6, 4776/7, 4776/8 i 4776/9, oranica Banat. 

Molim gosp. Maria Anušića, pročelnika Upravnog odjela za razvoj grada da u ime 
predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 

MARIO ANUŠIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu, s time da napominje da je Odbor za statutarno-
pravna pitanja ukazao na jednu grešku, malu grešku, u samom obrazloženju gdje piše 
"vlasnici nekretnina" a u biti radi se o vlasnicima nekretnina gdje su u sljedećem tekstu 
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navedene njihove katastarske čestice a ove čestice su gradske, ali se nalaze nasuprot njih, pa 
su oni iskazali interes za kupnju tih čestica.  

BRANIMIR ŠILJAK - Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu je 
proveo:  

-  Odbor za statutarno-pravna pitanja 
 
te donio zaključak o prihvaćanju navedene točke. 
 
 Otvaram raspravu. 

S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 
Prijedlog zaključka o odobravanju raspisivanja javnog natječaja za prodaju nekretnina u k.o. 
Samobor, kč. br. 4776/6, 4776/7, 4776/8 i 4776/9, oranica Banat. 
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (19 
glasova "za") donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

I. 
Odobrava se raspisivanje javnog natječaja za prodaju kč.br. 4776/6, pov. 275 m2 i 

kč.br. 4776/7, pov. 334 m2, obje zk.ul. 6411, k.o. Samobor, kč.br. 4776/8, pov. 289 m2, zk.ul. 
6852, k.o. Samobor i kč.br. 4776/9, pov. 299 m2, zk.ul. 6382, k.o. Samobor. 
 

II. 
Početna cijena nekretnina iz točke 1. ovog Zaključka iznosi 630,00 kn/m2, što za 

ukupnu površinu svih nekretnina od 1197 m2 iznosi 754.110,00 kuna.  
Ponuditelj je obvezan uplatiti jamčevinu u iznosu od 5% početne cijene za svaku 

nekretninu iz natječaja za koju podnosi ponudu. 
 

III. 
Cijena se uplaćuje jednokratno ili obročno i to u najviše 12 podjednakih obroka.  
Na obročnu otplatu plaća se kamata po eskontnoj stopi HNB. 

 
IV. 

Natječaj će se objaviti u lokalnom tisku i na službenoj Internet stranici Grada 
Samobora. Ponuditelji će snositi i troškove objave natječaja i sve ostale troškove vezane za 
provedbu kupoprodajnog ugovora. 

 
V. 

Ovlašćuje se gradonačelnik Grada Samobora za provedbu postupka javnog natječaja i 
sklapanje kupoprodajnih ugovora s najpovoljnijim ponuditeljima po javnom natječaju. 
 
 
 
AD16.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na šesnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog 
zaključka o odobravanju sklapanja Ugovora o zamjeni nekretnina između Mihaele Barišić i 
Grada Samobora. 

Molim gosp. Maria Anušića, pročelnika Upravnog odjela za razvoj grada da u ime 
predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
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MARIO ANUŠIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu je 

proveo:  
-  Odbor za statutarno-pravna pitanja 

 
te donio zaključak o prihvaćanju navedene točke. 
 
 Otvaram raspravu. 

S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 
Prijedlog zaključka o odobravanju sklapanja Ugovora o zamjeni nekretnina između Mihaele 
Barišić i Grada Samobora. 
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (19 
glasova "za") donijelo je 
 

ZAKLJUČAK 
 

I. 
Odobrava se sklapanje ugovora o zamjeni nekretnina između Grada Samobora i 

Barišić Mihaele iz Velike Rakovice, Voćnjaci 3, vlasnice kč.br. 4912/1, pov. 50 m2 i kč.br. 
4912/2, pov 3226 m2, oboje zk.ul. 1727, k.o. Samobor, koja daje svoje nekretnine u zamjenu 
za kč.br. 465/8 pov. 681 m2 i kč.br. 465/9, pov. 591 m2 , oboje zk.ul. 1628, k.o. Rakovica, u 
vlasništvu Grada Samobora, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
 

II. 
Nekretnine iz točke 1. ovog Zaključka procijenjene su od strane ovlaštenih sudskih 

vještaka te je vrijednost nekretnina koje Grad Samobor daje u zamjenu procijenjena na iznos 
od ukupno 1.248.468,00 kuna, a vrijednost nekretnina koje prima u zamjenu procijenjena je 
na iznos 1.460.559,60 kuna. Bez obzira na razliku u procijenjenoj vrijednosti nekretnina nema 
nadoplate vrijednosti i smatra se da su nekretnine jednake vrijednosti.  
 
 
 
AD17.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na sedamnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog 
zaključka o ukidanju dijela javnog dobra u općoj uporabi - kč. br. 1716/2 k.o. Cerje.  

 Molim gosp. Maria Anušića, pročelnika Upravnog odjela za razvoj grada da u ime 
predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 

MARIO ANUŠIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu je 

proveo:  
-  Odbor za statutarno-pravna pitanja 

 
te donio zaključak o prihvaćanju navedene točke. 
 
 Otvaram raspravu. 
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 S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 
Prijedlog zaključka o ukidanju dijela javnog dobra u općoj uporabi - kč. br. 1716/2, k.o. Cerje. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (20 
glasova "za") donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

I. 
Utvrđuje se da je kč. br. 1716/2, put u Malom Oštrcu, pov. 790 hvati, zk. ul. Popis I, 

k.o. Cerje, javno dobro u općoj uporabi - nerazvrstana cesta u vlasništvu Grada Samobora, 
sukladno Zakonu o cestama (Narodne novine br. 84/11, 22/13, 54/13, 148/13 i 92/14.) i 
Odluci o nerazvrstanim cestama (Službene vijesti Grada Samobora br. 4/2014). 
 

II. 
Ukida se dio javnog dobra u općoj uporabi kč. br. 1716/2, zk. ul. Popis I, k.o. Cerje u 

površini od 65m2, sukladno parcelacijskom elaboratu ovjerenom od Državne geodetske 
uprave, Područnog ureda za katastar Zagreb, Odjela za katastar nekretnina Samobor, KLASA: 
932-06/14-02/150, URBROJ: 541-10-06/4-14-2 od 13.05.2014. godine i upisuje u vlasništvo 
Grada Samobora temeljem članka 103. Zakona o cestama.  

 
III. 

Grad Samobor dozvoljava da se, bez ikakvog daljnjeg pitanja ili odobrenja, u 
zemljišnim knjigama Općinskog suda u Samoboru, na temelju ovog Zaključka izvrši ukidanje 
statusa javnog dobra u općoj uporabi nekretnine iz točki I. i II. ovog Zaključka. 
 
 
 
AD18.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na osamnaestu točku dnevnog reda - Ostale 
informacije. 

Pozivam sve nakon završetka sjednice na kratko druženje uz malu okrjepu. 
 
 Da li se netko javlja za riječ? 
 
 ANA VLAH - Iduća sjednica Gradskog vijeća, na kojoj ćemo donijeti Proračun, bit će 
jako brzo, pa očekujte pozive, najvjerojatnije, već utorak, tako da budete spremni. 
 Druga informacija je na inicijativu našeg informatičara, pozivam vas da ukoliko imate 
bilo kakvih problema s vašim tabletima, s uploadanjem materijala ili bilo kakve tehničke 
poteškoće možete u bilo koje vrijeme doći do njega u sobu 115 ili ga nazvati na 3378 195, te 
vas molimo da to pravovremeno učinite. Znači u trenutku kada vam je materijal poslan to je 
sedam dana prije sjednice možete ga skinuti i ako bilo kakve probleme utvrdite dajte se javite 
da to riješimo na vrijeme. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ, a Dnevni red 
današnje sjednice je iscrpljen, zaključujem 13. sjednicu Gradskog vijeća Grada Samobora. 
 
 Dovršeno u 16.50 sati. 
 
ZAPISNIČARKA   PROČELNICA   PREDSJEDNIK 
Nada Gorišek   Ana Vlah, dipl.iur.   Branimir Šiljak 
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